

School of Electronic and Electrical Engineering University of Leeds

Leeds LS2 9JT, UK Tel. +44 (0)113 3432045; Fax. +44 (0)113 3437265; https://www.leeds.ac.uk/

Mr. Jianping ZHOU Director-General Gansu Natural Energy Research Institute Lanzhou, Gansu Province, P.R. China

23 April 2023

Dear Mr Zhou,

I am writing to invite you Mr Jianping Zhou, Director General, Gansu Natural Energy Research Institute, and you team to visit the University of Leeds. The purpose of your visit is to initiate research and development cooperation in novel energy storage and energy conversation to support low carbon transitions. Meetings and site visits have been planned between from 12 June 2023 to 16 June 2023. I hope your visit will further strength the collaboration between the two sides in the energy area to support low carbon transition and to address the climate challenge issues.

I am pleased to invite the following members of the delegation from your Institute to visit University of Leeds:

Name	Date of birth	Organization/department	designation
Mr. Jianping ZHOU	23/07/1964	Gansu Natural Energy Research Institute	Director General
Mr. Junqiang QIAO	24/06/1979	Division of Solar Photovoltaic Technology, Gansu Natural Energy Research Institute	Division Chief
Mr. Wei HE	16/08/1967	Division of Solar Photovoltaic Technology, Gansu Natural Energy Research Institute	Senior engineer

I look forward to welcoming you and your team to visit Leeds for fruitful collaborations.

Yours sincerely

Karghi

Professor Kang Li, PhD DSc

Chair of Smart Energy Systems

Head of Institute of Communication and Power Networks

School of Electronic and Electrical Engineering

University of Leeds

Leeds LS2 9JT

Tel: +44 (0)113 3432045 Email: K.Li1@leeds.ac.uk

https://eps.leeds.ac.uk/electronic-engineering/staff/1381/professor-kang-li

利兹大学电子与电气工程学院 邮编: LS2 9JT, 英国 电话: +44 (0) 113 3432045 传真+44 (0)113 3437265 https://www.leeds.ac.uk/

周剑平先生 甘肃省自然能源研究所 所长 中国 甘肃省 兰州市

2023年4月23日

尊敬的周先生:

来信是为了邀请您与您的团队访问利兹大学,此次访问旨在启动双方新型能源储存和能源转换领域的研发合作,以支持低碳转型。计划双方于 2023 年 6 月 12 日至 2023 年 6 月 16 日期间开展研讨交流和考察,愿你的访问能够进一步加强双方在能源领域的合作,以支持低碳转型和应对气候挑战。

很荣幸地邀请贵所以下成员访问利兹大学:

姓名	出生日期	组织/部门	职务
周剑平先生	23/07/1964	甘肃自然能源研究所	所长
乔俊强先生	24/06/1979	甘肃自然能源研究所 太阳能光伏发电技术研究室	主任
何炜先生	16/08/1967	甘肃自然能源研究所 太阳能光伏发电技术研究室	高级工程师

期待您和您的团队访问利兹大学并达成卓有成效的合作。

此致

李慷教授,博士

智慧能源组 主席 通信与电力网络研究所 所长 电子电气工程学院 利兹大学

邮编: LS2 9JT

电话: +44 (0)113 3432045 电子邮件: K.Li1@leeds.ac.uk https://eps.leeds.ac.uk/electronic-engineering/staff/1381/professor-kang-li